



## Gel dan selesai rambut - OROTHERAPY

### MENGGAYAKAN & PENAMAT ORO PURO



Oro  
Therapy  
24k

✉ bbazar@globelife.com  
☎ +39 0331 1706328



### MENGGAYAKAN & PENAMAT ORO PURO

Baru talian STYLING & PENAMAT OROTHERAPY yang diperkaya dengan minyak Argan, keratin dan emas

- Altovalore ditambah;
- Dengan prestasi tinggi dan inovatif formulasi;
- Memenuhi keperluan untuk keanggunan dan praktikal pendedahan rambut dan Ulasan.

#### GEL EMAS TULEN

**gel yang lebih kuat dengan keratin dan minyak Argan**

Dijana oleh Microattivo emas, mencipta, mentakrifkan dan membentuk dan trend gaya rambut. Membolehkan cengkaman kuat dan ketat yang tinggi.

**arahan untuk penggunaan:** Sapukan pada rambut basah atau Kering, menentukan pergerakan rambut dengan jari-jari anda.

**pembungkusan:** tiub 250 ml.

#### LAKUER EMAS TULEN

**lebih kuat pegangan Hairspray dengan keratin, Argan dan pelindung matahari**

Set dan model dengan mencipta sebuah filem-membentuk kesan cahaya dan sendat.

**arahan untuk penggunaan:** spray rambut kering pada jarak 30 cm.

**pembungkusan:** botol 100 ml.

#### MELICINKAN CECAIR EMAS

**keratin melicinkan cecair & minyak Argan**

Dijana oleh Microattivo, emas reda dalam lipatan disiplin tidak terkawal rambut dan menjadikan ia lembut dan bersinar, menghapuskan frizz dan melindunginya daripada kepanasan dan kelembapan.

**arahan untuk penggunaan:** rambut yang dicuci memohon sejumlah kecil produk sepanjang panjang dan tips, sikat melalui baik dan teruskan ke dalam lipatan.

**pakej:** sebotol 200 ml.

#### **DEDAH CECAIR EMAS**

##### **dedah mentakrifkan cecair dengan keratin dan minyak Argan**

Dijana oleh Microattivo emas, meningkatkan, mentakrifkan dan kembalikan suppleness ke bentuk semulajadi skrol. Memberikan Kasut dan menjalankan tindakan antistatic berkesan.

**arahan untuk penggunaan:** memohon untuk rambut yang lembap sebelum pengeringan.  
**pakej:** sebotol 200 ml.

#### **EMAS TULEN MATT TAMPAL**

##### **pemodelan legap tampal dengan keratin dan minyak Argan**

Paste lembut yang diperkaya dengan Microattivo emas dalam memutuskan kesan legap, untuk melihat semula jadi dalam tempoh yang panjang. Memberi definisi, tekstur dan kelantangan.

**arahan untuk penggunaan:** haba sejumlah kecil produk di tangan anda dan digunakan untuk rambut kering atau lembap, membentuk seperti yang dikehendaki.

**pembungkusan:** balang 100 ml.

#### **EMAS TULEN AIR LILIN**

##### **air pemodelan lilin dengan keratin dan minyak Argan**

Meriah lilin yang diperkaya dengan Microattivo emas, kesan cahaya dan pegangan semula jadi yang menentukan dan membentuk tanpa berat. Mengekalkan gaya rambut panjang.

**arahan untuk penggunaan:** digunakan untuk rambut kering atau lembap dan bentuk sebagaimana yang dikehendaki, menentukan pergerakan rambut dengan jari-jari anda.

**pembungkusan:** balang 100 ml.